

BIBLIOGRAFIJA

(1946)

Kratice: DEEn = Delavska enotnost. — GLJ = Gledališki list — Slovensko ljudsko gledališče na Jesenicah. — GLK = Gledališki list — Prešernovo gledališče v Kranju. — GLLJD = Gledališki list Slovenskega narodnega gledališča v Ljubljani. — GML = Glas mladih. — KGZ = Koledar Gregorčičeve založbe. — KmG = Kmečki glas. — LdP = Ljudska pravica. — LdTd = Ljudski tednik. — MIR = Mladinska revija. — Mna = Mladina. — NS = Novi svet. — NŽ = Naša žena. — Obz = Obzornik. — P = Popotnik. — PDk = Primorski dnevnik. — ref. = referat(i). — SIV = Slovenski vestnik. — SPor = Slovenski poročevalec. — t. = tisk. — Tov = Tovariš. — VMb = Vestnik mariborskega okrožja. — VND = Vprašanja naših dni. — VSPZ = Vestnik Slovenske prosvetne zveze.

1. SLOVENSKA KNJIŽEVNOST

(*Adamič Louis.*) Vladimir Dedijer: Beležke iz Amerike. Beograd 1945. [cir.] Str. 7—21: Luj Adamič. Slovenski prevod: Na obisku pri pisatelju Louisu Adamiču. SPor 10. 2. 1946. — Louis Adamič o nas. PDk 25. 5. 1946.

Dinner at the White House, 1946 (ref.): SPor 27. 9. 1946; Tov 1946, št. 13; Soški tednik 1947, št. 27—28.

Albreht Fran: Martin Andersen Nexö. LdP 28. 9. 1946.

(*Aškerc Anton.*) Anton Aškerc: Zbrano delo. Prva knjiga. Balade in romance. Lirske in epske poezije. (Uredila in z opombami opremila Marja Boršnik. V Ljubljani. Državna založba Slovenije) 1946. 400 str. 8°. (Zbrana dela slovenskih pesnikov in pisateljev.) Str. 331—394: Opombe. Ref.: dm [D. Moravec], SPor 15. 12. 1946; I. P[otrč], LdP 28. 1. 1947; Stanko Javor [Janež], Obz 1947, 91—2.

Ivo Marinčič: Anton Aškerc. VSPZ 1946, št. 6.

Bartol Vladimir: Brata Ciril in Metod, učitelja in prosvetitelja slovanskih narodov. LdTd 5. 7. 1946.

(*Beg Ante.*) Najstarejši slovenski novinar Ante Beg umrl. LdP 25. 12. 1946.

(*Bevk France.*) Kaplan Martin Čedermac. ([Z epilogom] Andrej Budal: Ob drugi izdaji »Kaplana Martina Čedermaca«.) 1945 (ref.): Andrej Budal, LdTd 22. 8. 1946 [= epilog]; Danilo Lokar, Razgledi 1946, 361—3; Andrej Budal, SIV 22. 8. 1947 [odlomek iz epiloga].

Med dvema vojnama, 1946 (ref.): A. Slodnjak, SPor 15. 8. 1946; Andrej Budal, Razgledi 1946, 269—272.

Železna kača, 1946 (ref.): Andrej Budal, Razgledi 1946, 369—370.

Bezljaj France: Sodobna češka literatura. SPor 23. 2. 1946. — Obletnica Karamzinove smrti. SPor 15. 6. 1946. — Smrt Karla Tomana [Tomana]. SPor 9. 7. 1946. — Češka književnost danes. Razgledi 1946, 135—7.

Birsa Josip: Trinkov zbornik. (Uredila: Josip Birsa in Andrej Budal.) Trst 1946.

Bizjak Zvonko Anton: Beneško-slovenska in rezijanska bibliografija. (Osnutek.) Trinkov zbornik, 125—135.

(*Bor Matej* [psevd. = Vladimir Pavšič].) *Matej Bor*: Raztrganci. Drama v treh dejanjih. — Težka ura. Igra v dveh slikah. Dramaturška obdelava: Filip Kalan. (Uvod in režiserske opombe napisal avtor. V Ljubljani, Slovenski knjižni zavod 1946.) 136 str. 8°. (Knjižnica slovenskega gledališča. Št. 2.) Str. 5—13: (Uvod); 122—135: Režiserske opombe; 134—5: Seznam uprizoritev »Težke ure« in »Raztrgancev« v »Slovenskem narodnem gledališču na osvobojenem ozemlju«. Ref.: Stanko Javor [Janež], Obz 1946, 280.

Pesmi, 1946 (ref.): Vladimir Bartol, LdTD 31. 5. 1946; D. M[evlja], VMb 14. 6. 1946; A. Slodnjak, SPor 20. 7. 1946; Jože Kastelic, LdP 20. 9. 1946; Filip Kalan, NS 1946, 685—691; Lino Legiša, Obz 1946, 234—5.

J. M.: O odnosu pisatelja do snovi. Predavanje Mateja Bora [23. 5. 1946 v Ljubljani]. SPor 5. 6. 1946. — J. K[ranjc]: Matej Bor o umetnosti. [Ref. o predavanju O odnosu pisatelja do snovi.] DEN 7. 6. 1946. — Borovi »Raztrganci« v Pragi. SPor 15. 12. 1946.

Boršnik Marja: Anton Aškerc: Zbrano delo. Prva knjiga. ... (V Ljubljani) 1946. Str. 351—394: Opombe. — Nekaj stvarnih pripomb k pouku slovenščine na srednjih šolah. P LXIII (1945/46), 157—161. — Vpliv okolja na ustvarjalno delo naših starejših književnic. NŽ 1946, 221—2.

Brejc Jože: Narodni svet francoskih književnikov. SPor 4. 4. 1946. — Francoska književnost med vojno in danes. Razgledi 1946, 350—360.

Brnčič Vera: Aleksander Sergejevič Gribojedov. LdP 17. 2. 1946.

Budal Andrej: Trinkov zbornik. (Uredila: Josip Birska in Andrej Budal.) Trst 1946. Str. 49—64: Po ravni poti. (Ob liku Ivana Trinka); 65—70: Ivan Trinko in umetnost. — Ob desetletnici smrti M. Gorkega. GML 1946, št. 4. — Na Prešernov rojstni dan. GML 1946, št. 7. — Knjižne izdaje in periodični tisk [na Primorskem po osvoboditvi]. KGZ 1947, 153—4.

Razgledi 1946: Srečko Kosovel in Kosovelovci. 193—6. — Vladimir Nazor sedemdesetletnik. 280—2. — Stoletnica »Smrti Smail-age Čengića«. 282—3. — Stodvajsetletnica rojstva Saltikova-Ščedrina. 283—4. — Gregorčičeve domoljubne pesmi. 316—323. — Svetozar Marković. 375—6. — Aleksander Blok. 376—7. — G. Bernard Shaw devetdesetletnik. 378—9. — Stopetdesetletnica rojstva Johna Keatsa. 379. — Frano Kralj. 382—4.

Bulovec Štefka: Cankarjevo delo. (Bibliografija.) Ivan Cankar, glasnik naših dni, 9—38 [v posebnem oddelku + (II) str.: Dopolnila in popravki].

(*Cajncar Stanko*.) Noetova barka, 1945 (ref.): LdTD 22. 2. 1946; Franc Jeza, SPor 27. 2. 1946.

(*Cankar Ivan*.) *Ivan Cankar*: Kralj na Betajnovi. Drama v treh dejanjih. (Uvod in režiserske opombe napisal Bratko Kreft. V Ljubljani, Slovenski knjižni zavod 1946.) 100 str. 8°. (Knjižnica slovenskega gledališča. Št. 1.) Str. 5—11: (Uvod); 92—9: Režiserske opombe. Ref.: dm [D. Moravec], SPor 21. 5. 1946.

Ivan Cankar: Tri drame. Za dobro naroda — Sluge — Kralj Betajnov. (Prevela sa slovenačkog: Roksanda Njeguš.) Beograd. Državni izdavaški zavod Jugoslavije 1946. 256 str. 8°. (Jugoslovanski klasici. Knj. 3.) Str. 235—255: Pogovor. (Boris Zihlerl: Ivan Cankar i njegovo doba.) Ref.: T. P[otokar], SPor 23. 3. 1946; Naša književnost, knj. 1. (1946) [cir.], 137.

Ivan Cankar, glasnik naših dni. (Zbral in uredil Bogomil Gerlanc. Izdala Ljudska prosveta.) Ljubljana, (Slovenski knjižni zavod) 1946. 128 str. 8°. Str. 5: Edvard Kardelj: Iz govora na seji Ustavodajne skupščine LRS dne 19. novembra 1946; 7—9: Ivan Cankar. (Kratek življenjepisa); 9—38: Štefka Bulovec: Cankarjevo delo. (Bibliografija); 123—6: Sklepna beseda. Ref.: LdP 8. 12. 1946; SPor 11. 12. 1946.

K[reft] B.: Cankarjevi hlapci. (Uvodne besede k radijski oddaji odlomkov III. in IV. dejanja »Hlapcev«.) GLLjD 1945/46, 141—4. — Cankarjev kulturni večer v Sarajevu. SPor 6. 1. 1946. — T. P[otokar]. Ivan Cankar v srbsčini. SPor

23. 3. 1946. — Boris Zihnerl: Ivan Cankar in njegova doba. LdP 9. 5. 1946. — F. P[etrè]: Ko je bil rojen Ivan Cankar. LdP 9. 5. 1946; Vmb 13. 12. 1946. — Anton Slodnjak: Ob 70 letnici Ivana Cankarja. SPor 9. 5. 1946. — Ob 70 letnici Ivana Cankarja. LdTD 10. 5. 1946. — F. R.: Ob sedemdesetletnici rojstva Ivana Cankarja. PDK 11. 5. 1946. — France Vodnik: Simboli v delih I. Cankarja. Ob sedemdesetletnici pisateljevega rojstva. LdTD 1946, št. 20—21. [= Podoba Ivana Cankarja (1945), 69—73.] — Lojz Kraigher: K obletnici smrti Ivana Cankarja. LdP 11. 12. 1946. — Razstava Linhartovih in Cankarjevih del [v izložbi knjižarne Cankarjeve založbe v Ljubljani]. SPor 11. 12. 1946. — V spomin na našega Cankarja. KmG 12. 12. 1946. — France Vodnik: Ob 28-letnici smrti Ivana Cankarja. LdTD 12. 12. 1946. — Ivan Cankar: Ob 28. obletnici njegove smrti. GML 1946, št. 7. — Jože Pahor: Proletarski umetnik. Za obletnico smrti Ivana Cankarja. PDK 14. 12. 1946. — Vojan Rus: Ivan Cankar živi v nas. MIR 1946, 197 do 205. — Fran Petrè: Klanec siromakov. Obz 1946, 124—132.

(Ciril in Metod, sv.) Vl. B[artol]: Brata Ciril in Metod, učitelja in prosvetitelja slovanskih narodov. LdTD 5. 7. 1946. — Modest Golia: Apostola bratstva in svobode. SPor 5. 7. 1946.

(Čufar Tone.) I. P[otrè]: Spominu Toneta Čufarja... Ob četrti obletnici... smrti. LdP 15. 8. 1946.

Dolenc Joža: Dr. France Prešeren. SPor 1. 2. 1946.

(Dramatika.) Anton Ocvirk: Pregled uprizoritev v ljubljanski Drami. SPor 27. 1. 1946. — D. Š[ega]: Nove knjige in slovenski oder. LdP 5. 7. 1946. — France Vodnik: Osnovni pojmi dramaturgije. NS 1946, 140—151.

(Finžgar Franc Saleški.) F. S. Finžgar: Razvalina življenja. Drama v treh dejanjih. (Tretja izdaja. Uvod in režiserske opombe napisal France Koblar. V Ljubljani, Slovenski knjižni zavod 1946.) 103 + (I) str. 8^o. (Knjižnica slovenskega gledališča. št. 4.) Str. 5—14: (Uvod in režiserske opombe.) Ref.: dm [D. Moravec], SPor 9. 6. 1946; Stanko Javor [Janež], Obz 1946, 280. — [Ob uprizoritvi na Jesenicah:] J. Vidmar, GLJ 1945/46, št. 9. [Prim. GLLJD 1940/41, 25—8.]

Riko: 75 let F. S. Finžgarja. GLJ 1945/46, št. 9. — Č. Z[orec]: F. S. Finžgar. GLK 1946/47, št. 1. — France Vodnik: Petinsedemdesetletnica F. S. Finžgarja. Obz 1946, 133—6.

Gerlanc Bogomil: Ivan Cankar, glasnik naših dni. Ljubljana 1946. Str. 7—9: Ivan Cankar. (Kratek življenjepisa); 123—6: Sklepna beseda. — Maksim Gorki med Slovenci. (Kratek bibliografski oris.) Maksim Gorki..., 9—14. — Publicistično in novinarsko delo Svetozarja Markovića. SPor 22. 9. 1946. — Svetozar Marković. Obz 1946, 252—5.

(Glonar Joža.) Dr. Joža Glonar umrl. SPor 3. 11. 1946. — Dr. Joža Glonar je umrl. LdP 5. 11. 1946.

Godec Rupko: Mladinski listi v zaporih in taboriščih. MIR 1946, št. 2, str. 43—5; ponatis: Mna 26. 4. 1946.

(Godina Ferdo.) Bele tulpike, 1945 (ref.): M. Š[ega], SPor 8. 1. 1946; LdTD 8. 3. 1946; E. M[user], LdP 17. 3. 1946; Anton Ocvirk, NS 1946, 802—4.

Golia Modest: Apostola bratstva in svobode. [O sv. Cirilu in Metodu.] SPor 5. 7. 1946.

(Golia Pavel.) Pavel Golia: O Triglavski bajki. GLLJD 1945/46, 85—6. [Ponatis iz GLJ 1945/46, št. 3.]

Gombač Branko: Na Kajuhovem grobu. Vmb 15. 11. 1946.

Grafenauer Ivan: Slovensko slovstvo na Koroškem, živ člen vseslovenskega slovstva. Koroški zbornik, 284—344.

(Gregorčič Simon.) Izbrane pesmi Simona Gregorčiča. (Uredil, uvod in opombe napisal Mirko Rupel.) V Ljubljani, Slovenski knjižni zavod 1946. 381 + (I) str. Str. 5—86: Simon Gregorčič v življenju in pesmi; 337—370: Opombe. Ref.: dm [D. Moravec], SPor 26. 1. 1947; DEN 18. 4. 1947; Stanko Javor [Janež], Obz 1947, 227—8.

Izbrane pesmi Simona Gregorčiča. (Uredil in uvod napisal Mirko Rupel.) [Mala izdaja.] V Ljubljani, Slovenski knjižni zavod 1946. 266 + (II) str. 8°. Str. 5—8: (Uvod.)

Mirko Rupel: Ob 102. obletnici rojstva Simona Gregorčiča. LdTd 19. 10. 1946. (Odlomek iz »Izbranih pesmi S. Gregorčiča« [mala izdaja].) — Jože Pahor: Dve razdobji v življenju Simona Gregorčiča. PDK 24. 11. 1946. — Gregorčičev večer v Zagrebu. LdP 19. 12. 1946. — Gregorčičeva slovesnost v Zagrebu. SPor 24. 12. 1946. — Andrej Budal: Gregorčičeve domoljubne pesmi. Razgledi 1946, 316—323. — Danilo Lokar: Po Gregorčičevi stoletnici. Razgledi 1946, 373—5.

(Gruden Igo.) V pregnanstvo, 1945; (2. izd.) 1946 (ref.): L. L[egiša], SPor 1. 1. 1946; Janez Logar, SPor 30. 6. 1946; Filip Kalan, NS 1946, 611—5.

Pesnikovo srce, 1946 (ref.): L. L[egiša], SPor 19. 5. 1946; Vl. B[artol], LdTd 24. 5. 1946; Filip Kalan, NS 1946, 611—7.

Drago Šega: Pesmi Iga Grudna. LdP 10. 7. 1946.

Grün Herbert: William Shakespeare. MIR 1946, 140—1.

Gspan Alfonz: Anton Linhart. LdTd 19. 4. 1946. — Brinova jagoda s Krasa. [O Srečku Kosovelu.] LdTd 24. 5. 1946. — Srečko Kosovel. Obz 1946, 157—142.

(Hudales Oskar.) Triglavov polet, 1945 (ref.): France Bevk, Razgledi 1946, 89.

Ivanšek Vera: Nikolaj Ostrovski. MIR 1946, 394—5.

(Janez Svetokriški.) Mirko Rupel: Janez Svetokriški. Ob 300-letnici znamenitega Vipavca. LdTd 1. 2. 1946.

(Jarc Miran.) P. L[avec]: Miran Jarc. Mna 31. 8. 1946.

(Jurca Branka.) Pod bičem, 1945 (ref.): M. Š[lega], LdP 22. 3. 1946; NŽ 1946, 45—6.

(Jurčič Josip.) Jurčičev »Sosedov sin« v italijanskem prevodu. SPor 26. 7. 1946. — Črtomir A. Sinkovec: Josip Jurčič. VSPZ 1946, št. 4.

Justin Elko: »Tako so se učili naši predniki«. Razstava slovenskega šolskega tiska. SPor 27. 9. 1946.

(Kajuh [psevd. = Karel Destovnik].) D. Ž[eljeznov]: Kajuh. Mna 22. 2. 1946. — Terčak Stane: Kajuh je padel... (Ob drugi obletnici njegove smrti.) Vmb 22. 2. 1946. — Počastitev obletnice Kajuhove smrti. SPor 23. 2. 1946. — Filip Kalan: Zapisek o Kajuhu. LdP 24. 2. 1946. — R.: Dve leti po smrti pesnika Kajuha. SPor 28. 2. 1946. — J. K[ranjc]: Počastitev obletnice smrti Kajuha [24. 2. 1946 v Ljubljani]. DEN 1. 3. 1946. — Ob obletnici Kajuhove smrti. Mna 1. 3. 1946. — Na Kajuhovem grobu. SPor 15. 11. 1946. — Gombač Branko: Na Kajuhovem grobu. Vmb 15. 11. 1946. — Rutar Miloš: Na Kajuhovem grobu. Mna 23. 11. 1946. — Savo Vrtačnik: Srečanje in slovo. (Spomini na Kajuha.) MIR 1946, št. 2, str. 18—21.

Kalan Filip [psevd. = Filip Kumbatovič]: Zapisek o Kajuhu. LdP 24. 2. 1946. — Mister Johnstone and Mister Perkins. [O Kornejčukovi komediji Poslanstvo Mistra Perkinsa v deželo boljševikov.] GLLjD 1945/46, 14—8. — O starih in novih poetih. NS 1946, 611—9, 676—692. — Pripombe k naši literarni problematiki. NS 1946, 809—818. — O knjigah Prežihovega Voranca. VND 1946, 1034—8.

Karlin Pavel: K češkoslovaško-jugoslovanskim kulturnim stikom. SPor 21. 5. 1946.

(Kastelic Jože.) Poezija in kritika. Ob predavanju Jožeta Kastelica [16. 4. 1946 v Ljubljani]. SPor 26. 4. 1946.

Kidrič Boris: Nekaj misli ob obletnici Prešernove smrti. LdP 1. 2. 1946; NS 1946, 8—13; Prešernov dan..., 11—4. [Predelan članek iz SPor 3. 2. 1945.] Srbskohrv. prevod: Nekoliko misli o godišnjici Prešernove smrti. Prešernov dan..., 12—5; Nekoliko misli povodom godišnjice Prešernove smrti. Borba 7. 2. 1946.

Kidrič France: Prošnja prešernoslovca spričo kulturnega tedna in bližajoče se stoletnice Poezije. LdP 8.2.1946. — Literatura Slovenskega Primorja. Julijskaja Krajna. Stat'i o ee istorii i kulture. V Ljubljane (1946) [cir.], 77—89 [za novejšo dobo ob sodelovanju A. Ocvirka]. Angl. prevod: The Littoral Slovene literature. The Julian March. Studies... Ljubljana (1946), 63—75; franc. prevod: La littérature slovène du Littoral. La Marche Julienne. Essais... Ljubljana (1946), 65—77. — Beseda ob Prešernovi razstavi. Prešerniana (1946), 3.

Klopčič Mile: Aleksander S. Puškin: Izbrane pesmi. Prvi zvezek. Prevedel Mile Klopčič. Ljubljana 1946. Str. 5—12: (Uvod); 107—117: Prevajalčeve opombe. — Andersen Nexö med nami. DEn 27.9.1946. — Danski pisatelj Andersen Nexö obišče danes Ljubljano. SPor 27.9.1946. — Nove sovjetske drame. SPor 29.12.1946.

(*Književnice*.) Marja Borštnik [Boršnik]: Vpliv okolja na ustvarjalno delo naših starejših književnic. NŽ 1946, 221—2.

Koblar France: Stritarjevi pripovedni spisi. ... V Celju 1946. Str. 7—72: Uvod; 221—234: Opombe. — F. S. Finžgar: Razvalina življenja. ... (3. izd. V Ljubljani 1946.) Str. 5—14: (Uvod in režiserske opombe.) — Fran Levstik-Bratko Kreft: Tugomer. ... (V Ljubljani 1946.) Str. 1—16: (Uvod.) — William Shakespeare: Koriolan. Poslovenil Oton Župančič. V Ljubljani 1946. Str. 139—160: Spremnne besede.

(*Koman Manica*.) Rab, 1946 (ref.): dm [D. Moravec], SPor 27.7.1946.

Koprivec Ignac: Književno življenje v novi Poljski. LdP 9.4.1946. — Svoobodna Makedonija si ustvarja lastno književnost. LdP 19.5.1946.

Kos Albert: Družbeni nazor slovenskih protestantov. Doktorska disertacija. (Ob 360 letnici smrti Primoža Trubarja. Ljubljana 1946.) (I) + 126 str. 8°.

(*Kosmač Ciril*.) Sreča in kruh, 1946 (ref.): Stanko Javor [Janež], Obz 1946, 378—9; Anton Ocvirk, NS 1946, 800—2.

Kosmač France: Podoba M. Gorkega v filmu. DEn 21.6.1946. — O partizanski poeziji. MIR 1946, 79—85. — Majakovski (1893—1950). MIR 1946, 137—9.

(*Kosovel Srečko*.) Srečko Kosovel: Zbrano delo. Prva knjiga. Pesmi. (Uredil in z opombami opremil Anton Ocvirk. V Ljubljani, Državna založba Slovenije) 1946, 451 str. 8°. (Zbrana dela slovenskih pesnikov in pisateljev.) Str. 403—442: Opombe. Ref.: LdP 13.9.1946; dm [D. Moravec], SPor 13.9.1946; Stanko Javor [Janež], Obz 1947, 92—3.

Alfonz Gspan: Brinova jagoda s Krasa. LdTd 24.5.1946. — Ob dvajsetletnici smrti Srečka Kosovela. LdP 26.5.1946. — Črtomir A. Šinkovec: Naš Srečko Kosovel. PDK 27.5.1946. — France Vodnik: Srečko Kosovel. LdTd 26.9.1946. — Alfonz Gspan: Srečko Kosovel. Obz 1946, 137—142. — Andrej Budal: Srečko Kosovel in Kosovelovci. Dvajset let po pesnikovi smrti. Razgledi 1946, 193—6. — Črtomir A. Šinkovec: Srečko Kosovel. VSPZ 1946, št. 5.

Košir Mirko: Sovjetski pisatelj in sovjetska družba. Obz 1946, 354—6.

Košmrlj Drago: Kratek pregled stare albanske književnosti. SPor 17.11.1946. — N. Frasheri — največji albanski pesnik. SPor 6.12.1946.

Kozak Ferdo: Beseda o Prešernu, govorjena 8. februarja na praznik dr. Franceta Prešerna. NS 1946, 13—6.

Kozak Juš: Pisatelj in znanstvenik v novem svetu. NS 1946, 34—41. — Maršal Tito književnikom. NS 1946, 773—781. — Nekaj zapiskov ob zaključku leta. NS 1946, 819—824.

(—) Blodnje, 1946 (ref.): Janez Logar, SPor 7.6.1946; Leon Zlebnik, Obz 1946, 233.

Kraigher Lojz: K obletnici smrti Ivana Cankarja. LdP 11.12.1946.

(—) Novele, 1946 (ref.): Jože Kastelic, SPor 20.12.1946.

Kranjec Miško: Maksim Gorki pripoveduje. LdP 18.6.1946. — Slovenska knjiga v Porabju. LdP 27.6.1946.

(—) Tihožitja in pejzaži, 1945 (ref.): —c. —n. [D. Pirjevec], LdP 16. 1. 1946; L. I. [L. Legiša], SPor 18. 1. 1946; Anton Ocvirk, NS 1946, 806—9; Marja Boršnikova, Obz 1946, 85.

Pesem gora, 1946 (ref.): A. Slodnjak, SPor 8. 9. 1946; Anton Ocvirk, NS 1946, 806—9; M. Šega, Obz 1946, 331.

France Vodnik: Miško Kranjec, poet prekmurskih ravnin. LdTd 14. 11. 1946.

Kreft Bratko: Krajski komedijanti. Ena komedia v treh aktih, katera Linhartu inu »županovo Micko« tiče, od Bratka Krefta. V Ljubljani, v lejti 1946. na svitlu danu od Matice Slovenske. 208 str. 8°. Str. 198—206: [epilog o Linhartu]; 208: [opomba o delu]. Ref.: T. Orel, Naše delo 23. 11. 1946; dm [D. Moravec], SPor 29. 11. 1946; F. Filipič, VMB 20. 12. 1946; Herbert Grün, MIR 1946, 395—7; Danilo Lokar, Razgledi 1947, 458—461.

Ivan Cankar: Kralj na Betajnovi. ... (V Ljubljani 1946.) Str. 5—11: (Uvod); 92—9: Režiserske opombe. — Maksim Gorki: Na dnu. ... (Prevel Pavel Golia. ... V Ljubljani 1946.) Str. 5—23: (Uvod); 138—142: Režiserske opombe. — Fran Lipah: Glavni dobitnik. ... (V Ljubljani 1946.) Str. 5—9: (Uvod).

GLLjD 1945/46: Marx in Shakespeare. 101—7. — Shakespeare v ZSSR. 107—112. — [Konstantin Simonov: In tako tudi bo!] 113—7. — Dramatika K. Simonova. 119—123. — [Miroslav Krleža: V agoniji.] 129—131. — [Igor Torkar: Velika preizkušnja.] 145—9. — Cankarjevi hlapci. (Uvodne besede k radijski oddaji odlomkov iz ... »Hlapcev«.) 141—4. — [Boris Gorbato: Mladost očetov.] 161—3. — Shakespeare in Cervantes. (Nekaj bežnih beležk po 330-letnici njune smrti.) 168—174.

Prešeren in slovensko gledališče. SPor 5. 2. 1946. — Gorki in gledališče. LdP 18. 6. 1946. — Ob desetletnici smrti velikega umetnika-borca [Maksima Gorkega]. SPor 18. 6. 1946. — Anton Tomaž Linhart. (Ob obletnici francoske revolucije in Linhartove smrti.) LdP 14. 7. 1946. — Ob stoletnici Prešernovih »Poezij«. SPor 22. 12. 1946. — Fran Levstik. (Podoba ob 115letnici rojstva, 28. septembra 1831 — 16. novembra 1887.) MIR 1946, 341—8. — Češki gledališki esej. GLLjD 1946/47, 92—6. — J. B. Molière. GLLjD 1946/47, št. 3, ovitek.

(—) Fran Levstik-Bratko Kreft: Tugomer. ... (V Ljubljani 1946.) Glej pod Levstik.

Velika puntarija [ob uprizoritvi v Ljubljani]: Francè Lipah, GLLjD 1946/47, 2—9; Ivan Potrč, LdP 15. 10. 1946; Ladislav Kiauta, SPor 16. 10. 1946; Meta Koren, NZ 1946, 297—8.

(Kunaver Pavel.) Pastir v Zlatorogovem kraljestvu, 1945 (ref.): Drago Košmrlj, LdP 23. 1. 1946; LdTd 15. 2. 1946.

Legiša Lino: Prešernovo življenje. Prešernov dan..., 16. Srbskohrv. prevod: Život Prešernov. Prešernov dan..., 18. — Jubilej Ivana Trinka-Zamejskega. SPor 20. 6. 1946. — Prežihov Voranc, veliki slovenski sodobni pisatelj. LdTd 19. 7. 1946. — Scipio Slataper z naše strani. NS 1946, 201—213. — Francè Prešeren. Obz 1946, 48—53. — Pesem iz vojnega časa. Obz 1946, 166—9. — Leposlovje v mladinski knjigi. Obz 1946, 330—1. — Kongres jugoslovanskih književnikov. Obz 1946, 367—8. — Ljubljansko pismo. Razgledi 1946, 37—41. — Najnovejše slovensko slovstvo. Razgledi 1946, 176—184, 261—5.

Levec Peter: Oton Župančič. Mna 19. 1. 1946. — 110 let Prešernovega »Krst pri Savici«. Mna 12. 4. 1946. — Vladimir Majakovski, pesnik velike dobe. Mna 12. 4. 1946. — »Ne bodi suženj, človek si...« (Ob sedemdesetletnici Vladimirja Nazorja.) Mna 1. 6. 1946. — Maksim Gorki. Mna 14. 6. 1946. — Primož Trubar. Mna 2. 8. 1946. — Miran Jarc. Mna 31. 8. 1946. — Vladimir Nazor (ob njegovi sedemdesetletnici). MIR 1946, 213—6. — »Kjer ni kritike, tam ni mesta gibanju naprej.« MIR 1946, 349—351.

(Levstik Fran.) Fran Levstik-Bratko Kreft: Tugomer. Tragedija v petih dejanjih. (Uvod napisal France Koblar. V Ljubljani, Slovenski knjižni zavod 1946.) (IV) + 205 + (III) str. 8°. (Knjižnica slovenskega gledališča. Št. 5.)

Str. 1—16: (Uvod); 192—203: K[reft] B.: Režijske opombe. Ref.: dm [D. Moravec], SPor 15.9.1946; LdTd 8.11.1946; F. Filipič, VMb 24.1.1947.

Bratko Kreft: Fran Levstik. (Podoba ob 115letnici rojstva, 28. septembra 1831 — 16. novembra 1887.) MLR 1946, 341—8. — O rojstnem dnevu Frana Levstika. LdTd 3.10.1946.

(Linhart Anton Tomaž.) Bratko Kreft: Krajnski komedijanti. Ena komedija ... katera Linhartu inu »županovo Micko« tiče ... V Ljubljani, v leti 1946. ... Str. 198—206: [epilog o Linhartu]; 208: [opomba o delu]. — Alfonz Gspan: Anton Linhart. LdTd 19.4.1946. — Bratko Kreft: Anton Tomaž Linhart. (Ob obletnici francoske revolucije in Linhartove smrti.) LdP 14.7.1946. — Razstava Linhartovih in Cankarjevih del [v izložbi knjižarne Cankarjeve založbe v Ljubljani]. SPor 11.12.1946.

Lipah France: Ob [Kreftovi] »Veliki puntariji«. GLLJD 1946/47, 2—9.

(—) Fran Lipah: Glavni dobitek. Veseloigra v treh dejanjih. (Uvod napisal Bratko Kreft. V Ljubljani, Slovenski knjižni zavod 1946.) 86 + (II) str. 8^o. (Knjižnica slovenskega gledališča. Št. 6.) Str. 5—9: (Uvod); 83—6: Režijske opombe. Ref.: Stanko Javor [Janež], Obz 1946, 280—1.

Logar Janez: Nekaj načelnih misli o preusmeritvi pouka slovenščine na srednji šoli. (Iz uvodnega predavanja na slavistični delovni konferenci v Celju.) P LXIII (1945/46), 198—201. — Prešernov ljudski jezik. (Radijsko predavanje v Prešernovem tednu 5. februarja 1946.) NS 1946, 29—34.

Lokar Danilo: Po Gregorčičevi stoletnici. Razgledi 1946, 373—5.

Makovec Boris: Ob obletnici [Prešernove smrti]. MLR 1946, št. 2, str. 1—2.

Marinčič Ivo: »Svitanje« v Rimu. [Časopis skupine Slovencev, vojakov pri radijskem bataljonu v Rimu, osnovan za božič 1927.] GML 1946, št. 3. — Anton Aškerc. VSPZ 1946, št. 6.

Matičevič Milko: Scipio Slataper o Slovencih. Razgledi 1946, 158—163. — Iz žive govorice beneških Slovencev. Trinkov zbornik, 99—108.

Merhar Boris: O Prešernu. Obz 1946, 231.

(Meško Franc Ksaver.) Novele, 1946 (ref.): dm [D. Moravec], SPor 27.7.1946.

Mikuž Metod: »Dokaj dni naj živi — vsak, kar nas dobrih je ljudi!« [O Prešernu.] SPor 9.2.1946.

Minařik Franc: Slovenske »na rokah« pisane zdravilske bukve iz leta 1739. (Začasno poročilo.) Farmaceutski glasnik 1946, 3—11.

Möderndorfer Vinko: Koroške narodne pripovedke. V Celju 1946. Str. 5—16: Uvod; 353—367: Viri in opombe.

Mohorič Milena: Motivi z Raba. V Ljubljani 1946. Str. 84—8: Prešeren na Rabu. [Nekoliko predelan ponatis iz LdP 3.2.1946.]

Moravec Dušan: Prešeren v partizanskem tisku. SPor 8.2.1946. — Slovenski tisk v letu 1945. (Ob prvi številki bibliografskega mesečnika.) SPor 15.2.1946. — Slovenski periodični tisk na Primorskem. SPor 9.3.1946. — Slovenska knjiga na Primorskem. SPor 29.3.1946. — Slovenski tisk na Primorskem. Naš tisk 1946, 65—9. (Predelan ponatis člankov... v SPor 9. in 29. marca 1946.)

(Moškrič Jože.) Štefanija Podbevšek: Jože Moškrič, delavski borec in poet. (Ob triletnici njegove smrti.) LdP 10.3.1946.

Muser Erna: Ob Prešernu. NŽ 1946, 34—5.

(—) Vstal bo vihar, 1946 (ref.): Lino Legiša, NŽ 1946, 295—6, in SPor 21.11.1947.

(Narodnoosvobodilno slopstvo.) Iz razstave slovenskega osvobodilnega tiska [v Ljubljani]. LdP 17.2.1946. — Oton Župančič: Pozdravljena, partizan-

ska pesem. Mna 3. 5. 1946. — Rupko Godec: Mladinski listi v zaporih in taboriščih. MIR 1946, št. 2, str. 43—5; ponatis: Mna 26. 4. 1946. — France Kosmač: O partizanski poeziji. MIR 1946, 79—85. — Lino Legiša: Pesem iz vojnega časa. Obz 1946, 166—9.

Novak Vilko: Razstava prekmurske knjige. SPor 7. 11. 1946. — Ob jubileju dr. Nika Županiča. SPor 1. 12. 1946.

Ocvirk Anton: Srečko Kosovel: Zbrano delo. Prva knjiga. ... (V Ljubljani) 1946. Str. 403—442: Opombe. — Pregled uprizoritev v ljubljanski Drami. SPor 27. 1. 1946. — Beseda o Prešernovi proslavi. (Iz govora na proslavi Prešernovega dne v veliki unionski dvorani v Ljubljani, dne 2. februarja 1946.) LdP 8. 2. 1946. — O današnji slovenski prozi. NS 1946, 791—809.

Pahor Jože: Primož Trubar. LdTd 25. 1. 1946. — Prešernova doba. LdTd 8. 2. 1946. — Dve razdobji v življenju Simona Gregorčiča. PDK 24. 11. 1946. — Prešeren in osvobodilna vojna. PDK 30. 11. 1946. — Proletarski umetnik. Za obletnico smrti Ivana Cankarja. PDK 14. 12. 1946. — Maksim Gorki. Razgledi 1946, 244—7. — Prvi kongres jugoslovanskih književnikov. VSPZ 1946, št. 17. (—) Matija Gorjan. 2. izd. 1946 (ref.): LdTd 10. 10. 1946; Razgledi 1947, 86—8.

(*Pavel Avgust*.) F. Šebjančič [Šebjanič]: Ob smrti dr. Avgusta Pavla. SPor 24. 1. 1946.

Petrè Fran: Ko je bil rojen Ivan Cankar. LdP 9. 5. 1946; VMb 13. 12. 1946. — Delo Maksima Gorkega. LdP 18. 6. 1946. — Klanec siromakov. Obz 1946, 124—132.

Podbešek Štefanija: Jože Moškrič, delavski borec in poet. LdP 10. 3. 1946.

(*Pokrajinsko slovo*.) Beneška Slovenija: Milko Matičetov: Iz žive govorice beneških Slovencev. Trinkov zbornik, 99—108. — Zvonko A. Bizjak: Beneško-slovenska in rezijanska bibliografija. (Osnutek.) Trinkov zbornik, 123—133.

Koroško: Vinko Möderndorfer: Koroške narodne pripovedke. V Celju, Tiskarna Družbe sv. Mohorja 1946. 368 str. 8°. (Zadružna knjižna izdaja. 1.) Str. 5—16: Uvod; 353—367: Viri in opombe. Ref.: dm [D. Moravec], SPor 29. 5. 1946.

Ivan Grafenauer: Slovensko slovstvo na Koroškem, živ člen vseslovenskega slovstva. Koroški zbornik, 284—344. Ref.: dm [D. Moravec], SPor 26. 11. 1946; Anton Melik, LdP 31. 12. 1946.

Porabje: Franc Šebjanič: Ljudska čitanka porabskih Slovencev. (Ob izdaji Slovenske narodne knjige.) SPor 24. 5. 1946. — Miško Kranjec: Slovenska knjiga v Porabju. LdP 27. 6. 1946.

Prekmurje: V. V. [Vilko Novak]: Razstava prekmurske knjige [v izložbi knjižarne Cankarjeve založbe v Ljubljani]. SPor 7. 11. 1946.

Primorsko: France Kidrič: Literatura Slovenskega Primorja. Julijskaja Krajna. Stat'i o ee istorii i kulture. V Ljubljane (1946) [cir.], 77—89 [za novejšo dobo ob sodelovanju A. Ocvirka]. Angl. prevod: The Littoral Slovene literature. The Julian March. Studies... Ljubljana (1946), 63—75; franc. prevod: La littérature slovène du Littoral. La Marche Julienne. Essais... Ljubljana (1946), 65—77. Ref.: F. V., LdP 20. 8. 1946. — dm [D. Moravec]: Slovenski periodični tisk na Primorskem. SPor 9. 3. 1946. — dm [D. Moravec]: Slovenska knjiga na Primorskem. SPor 29. 3. 1946. — Dušan Moravec: Slovenski tisk na Primorskem. Naš tisk 1946, 65—9. (Predelan ponatis člankov... v SPor 9. in 29. marca 1946.) — France Vodnik: Primorska in slovensko slovstvo. LdTd 1946, št. 8—9. — Mirko Rupel: Razvoj slovenskega slovstva na Primorskem. SPor 26. 7. 1946. — A. Budal: Knjižne izdaje in periodični tisk. KGZ 1947, 153—4.

Potokar Tone: Pregled albanske književnosti. SPor 26. 1. 1946. — Iz bolgarske književnosti. SPor 17. 3. 1946. — Ivan Cankar v srbščini. SPor 23. 3. 1946. — Sedemdesetletnica Vladimirja Nazorja. SPor 30. 5. 1946. — Hristo Botev. Ob sedemdesetletnici njegove smrti. SPor 2. 6. 1946. — Maksim Gorki in Srbi. SPor 20. 6. 1946. — Maksim Gorki in Bolgari. SPor 10. 7. 1946. — Kaj je s

knjižno kritiko? SPor 18. 7. 1946. — Avgust Cesarec. SPor 1. 8. 1946. — Zapiski iz Bolgarije. SPor 25. 8. 1946. — Ob stoletnici rojstva Svetozarja Markovića. SPor 22. 9. 1946. — Ljubomir Nenadović. SPor 6. 10. 1946. — Beograjsko pismo. Razgledi 1946, 86—8.

Potrč Ivan: Spominu Toneta Čufarja ... LdP 15. 8. 1946.

(—) Kočarji in druge povesti, 1946 (ref.): KmG 11. 7. 1946; Vipotnik Cene, LdP 7. 10. 1946.

(*Pouk literarne zgodovine.*) Marja Boršnik: Nekaj stvarnih pripomb k pouku slovenščine na srednjih šolah. P LXIII (1945/46), 157—161. — Janez Logar: Nekaj načelnih misli o preusmeritvi pouka slovenščine na srednji šoli. (Iz uvodnega predavanja na slavistični delovni konferenci v Celju.) P LXIII (1945/46), 198—201.

(*Prešeren France.*) Poezije Doktorja Franceta Prešerna z dodatkom v Poezijah nepriobčenih pesmi. (Uvod in razlago napisal A. Slodnjak.) Ljubljana, (Slovenski knjižni zavod) 1946. 362 + (II) str. 8°. Str. 5—39: O Francetu Prešernu in njegovih poezijah. Ref.: DEN 5. 4. 1946; Janez Logar, SPor 5. 4. 1946; HG [H. Grün], MIR 1946, 222—3.

Prešernov dan, naš kulturni praznik. Članki. Izbor pesmi. Napevi. (Uredil Oddelek za ljudsko izobraževanje Ministrstva za prosveto NVS.) V Ljubljani, Slovenski knjižni zavod 1946. 48 str. 8°. [Izšlo še v nespremenjenem podatku.] Članki: Josip Vidmar: Zvestoba Prešernu. 8—10; Boris Kidrič: Nekaj misli ob obletnici Prešernove smrti. 11—4; Oton Župančič: Beseda o Prešernu. 14—5; L. [Legiša]: Prešernovo življenje. 16. Ref.: Mna 1. 2. 1946.

Prešernov dan, naš kulturni praznik. (Uredio Osek za obrazovanje Doma IV jugoslovske armije prema izdanju Slovenskog književnog zavoda.) [Ljubljana], (Dom IV Jugoslovske armije) 1946. 56 str. 8°.

Prešernova razstava 1946 za Prešernov teden 1.—8. februarja priredila Ljubljanska univerza. Seznam predmetov. (V Ljubljani, t. J. Blasnika nasl. 1946.) 24 str. 8°.

Prešerniana. V Ljubljani, Slovenski knjižni zavod (1946). 57 + (I) str. 8°. (Pogledi. 9/10.) Str. 3—8; Fr. Kidrič: Beseda ob Prešernovi razstavi. Ref.: D. Šlega, LdP 12. 7. 1946.

France Vodnik: Pod zastavo Prešernovega imena. GLK 1945/46, št. 8. — M. Rupel: Prešeren in popotnik iz Stolpa v Gdansk. GLLJd 1945/46, 71—2. — Mirko Rupel: Dr. France Prešeren. Ob slovenskem kulturnem prazniku. DEN 1. 2. 1946. — Boris Kidrič: Nekaj misli ob obletnici Prešernove smrti. LdP 1. 2. 1946; NS 1946, 8—13. — Joža Dolenc: Dr. France Prešeren. SPor 1. 2. 1946. — Josip Vidmar: Zvestoba Prešernu. SPor 1. 2. 1946. — Tomo Zupan: Mina Prešeren-Svetinova ali pesnika Prešerna mati. SPor 1946, št. 27—28. [Prim.: Mladika 1935, 388—391.] — D. Šlega: Prešernova razstava v Ljubljani. LdP 2. 2. 1946. — Oton Župančič: Beseda o Prešernu. SPor 3. 2. 1946. — Tomo Zupan: Ivane Zadnikar-Wohlmuthove povesti o Prešernu. SPor 1946, št. 29—30. [Prim.: Mladika 1934, 27—9.] — K[reft] B.: Prešeren in slovensko gledališče. SPor 5. 2. 1946. — Tomo Zupan: Marijana Grom, pesnikova nečakinja, pripoveduje o Prešernu. SPor 1946, št. 31—33. [Prim.: Mladika 1934, 190—2, 229 do 231.] — France Kidrič: Prošnja prešernoslovca spričo kulturnega tedna in bližajoče se stoletnice Poezij. LdP 8. 2. 1946. — Anton Ocvirk: Beseda o Prešernovi proslavi. (Iz govora na proslavi Prešernovega dne v veliki unionski dvorani v Ljubljani dne 2. februarja 1946.) LdP 8. 2. 1946. — France Vodnik: France Prešeren. LdTd 8. 2. 1946. — Jože Pahor: Prešernova doba. LdTd 8. 2. 1946. — Vida Sluga: Prešernu smo dolžni zvesto in veliko ljubezen. [Izveleček iz referata na Prešernovi proslavi slavističnega oddelka filozofske fakultete na ljubljanski univerzi.] Mna 8. 2. 1946. — dm [D. Moravec]: Prešeren v partizanskem tisku. SPor 8. 2. 1946. — Branko Rudolf: Prešeren med najnaprednejšimi duhovi tedanje Evrope. VMB 8. 2. 1946. — Prešernova oporoka. Fizkulturni glasnik 9. 2. 1946. — C. D.: Prešernova proslava v Dachau-u pred dvema letoma. LdP 9. 2. 1946. — Metod Mikuž: »Dokaj dni naj živi — vsak, kar nas

dobrih je ljudi!« SPor 9.2.1946. — »... si prosti vol'mo vero in postave.« [Prešernova proslava v Vrbi 8.2.1946.] LdP 10.2.1946. — O Vrba! srečna, draga vas domača... Ljudska proslava dr. Franceta Prešerna v njegovi rojstni vasi [8.2.1946]. SPor 10.2.1946. — P.L[avec]: 110 let Prešernovega »Krst pri Savici«. Mna 12.4.1946. — Sovjetski pesniki prevajajo Prešerna. LdP 13.11.1946. — A. Slodnjak: Francè Prešeren. PDK 30.11.1946. — Jože Pahor: Prešeren in osvobodilna vojna. PDK 30.11.1946. — Bratko Kreft: Ob stoletnici Prešernovih »Poezij«. SPor 22.12.1946. — A. B[udal]: Na Prešernov rojstni dan. GMI 1946, št. 7. — Boris Makovec: Ob obletnici. MIR 1946, št. 2, str. 1—2. — Oton Župančič: Prešeren in današnji dan. NS 1946, 3—8. — Ferdo Kozak: Beseda o Prešernu, govorena 8. februarja na praznik dr. Franceta Prešerna. NS 1946, 13—6. — Janez Logar: Prešernov ljudski jezik. (Radijsko predavanje v Prešernovem tednu 5. februarja 1946.) NS 1946, 29—34. — Erna Muser: Ob Prešernu. NŽ 1946, 34—5. — Lino Legiša: France Prešeren. Obz 1946, 48—53. — B. M[erhar]: O Prešernu. Obz 1946, 231. — Črtomir A. Šinkovec: Dr. France Prešeren. VSPZ 1946, št. 2. — Milena Mohoričeva: Motivi z Raba. V Ljubljani 1946. Str. 84—8. [Nekoliko predelan ponatis iz LdP 3.2.1946.] — A. Slodnjak: Veliki slovenski pesnik dr. France Prešeren. Njegovo delo in življenje. SILV 1946, št. 26—28; 1947, št. 1—3. [Skrajšano besedilo uvoda v Poezijah.]

(*Prežihov Voranc* [psevd. = Lovro Kuhar].) Jamnica, 1945 (ref.): Anton Slodnjak, SPor 23.5.1946; Anton Ocvirk, NS 1946, 792—7; L. Legiša, Obz 1946, 232—3.

Od Kotelj do Belih vod, 1945 (ref.): A. Slodnjak, SPor 30.7.1946; Anton Ocvirk, NS 1946, 797—8; Janez Logar, Obz 1946, 181—2.

Borba na tujih tleh, 1946 (ref.): dm [D. Moravec], SPor 5.11.1946 in Naše delo 16.11.1946; LdTd 14.11.1946; VI. Kralj, Obz 1946, 377—8.

Lino Legiša: Prežihov Voranc, veliki slovenski sodobni pisatelj. LdTd 19.7.1946. — L. Prežih: »Listnica uredništva.« [O Prežihovih pisateljskih začetkih.] Obz 1946, 42—7. — Filip Kalan: O knjigah Prežihovega Voranca. VND 1946, 1034—8.

(*Protestantska književnost 16. stoletja.*) Albert Kos: Družbeni nazori slovenskih protestantov. (Ljubljana 1946.)

(*Puc Mira.*) Svet brez sovraštva, 1945 (ref.): Andrej Budal, Razgledi 1946, 90—2. — [Ob uprizoritvi v Ljubljani:] Mira Pucova, GLLjD 1945/46, 57—8; Anton Sovrè, GLLjD 1945/46, 59—61; Anton Ocvirk, SPor 27.1.1946.

Rudolf Branko: Prešeren med najnaprednejšimi duhovi tedanje Evrope. VMb 8.2.1946.

Rupel Mirko: Izbrane pesmi Simona Gregorčiča. V Ljubljani 1946. Str. 5 do 86: Simon Gregorčič v življenju in pesmi: 337—370: Opombe. — Izbrane pesmi Simona Gregorčiča. [Mala izdaja.] V Ljubljani 1946. Str. 5—8: (Uvod.) — Prešeren in popotnik iz Stolpa v Gdansk. GLLjD 1945/46, 71—2. — Primorske zdrahe. [Goldoni, Le baruffe chiozzotte, slovenska predelava.] GLLjD 1945/46, 73—9. — Dr. France Prešeren. Ob slovenskem kulturnem prazniku. DEN 1.2.1946. — Janez Svetokriški. Ob 300-letnici znamenitega Vipavca. LdTd 1.2.1946. — Razvoj slovenskega slovstva na Primorskem. SPor 26.7.1946. — Ob 102. obletnici rojstva Simona Gregorčiča. LdTd 19.10.1946. (Odlomek iz »Izbranih pesmi S. Gregorčiča« [mala izdaja].) — Dr. Janko Šlebingar. (Ob sedemdesetletnici.) SPor 19.10.1946. — Primož Trubar na Primorskem. Tov 1946, št. 15.

Rus Vojan: Ivan Cankar živi v nas. MIR 1946, 197—205.

Rutar Miloš: Na Kajuhovem grobu. Mna 23.11.1946.

Slodnjak Anton: Poezije Doktorja Franceta Prešerna ... (Uvod in razlago napisal A. Slodnjak.) Ljubljana 1946. Str. 5—39: O Francetu Prešernu in njegovih poezijah. — S slovenskimi pesniki in pisatelji na Vipavskem in na Krasu. SPor 3.5.1946. — Ob 70 letnici Ivana Cankarja. SPor 9.5.1946. — Francè Prešeren. PDK 30.11.1946. — Veliki slovenski pesnik dr. France Prešeren. Nje-

govo delo in življenje. SIV 1946, št. 26—28; 1947, št. 1—3. [Skrajšano besedilo uvoda v Poezijah.]

(*Slovenska književnost v prevodih.*) Slavjanski poeti. Stihotvoren zbornik. (Podrediha) Ljudmil Stojanov, Marija Grubešlieva, Dimitir Panteleev. (Sofija, M. G. Smrikarov [1946].) [cir.] Str. 5—8: Ljudmil Stojanov: Slavjanskata poezija. [V oddelku Slovenska poezija (str. 409—447) so zastopani Prešeren, Murn-Aleksandrov, Kette, Cankar, Župančič, Gradnik, Sardenko, Gruden, Golia, Seliškar, Jarc, Klopčič, Bor, Destovnik-Kajuh; prevajalca: D. Panteleev (27 pesmi), E. Bagrjana (4 pesmi).] Ref.: Tone Potokar, SPor 25. 10. 1946; Andrej Budal, Razgledi 1946, 367—9. — P. Karlin: K češkoslovaško-jugoslovanskim kulturnim stikom. SPor 21. 5. 1946. — Češkoslovaška literatura in naša dela v češčini. LdP 28. 11. 1946.

(*Slovensko slovstvo* [splošno].) Zgodovina slovenskega slovstva za višje razrede srednjih šol. [Izdala] šolska oblast v Julijski Benečiji pod zavezniško vojaško upravo, 13. korpus. Gorica, t. L. Lukežič 1946. 238 str. 8°. Ref.: Andrej Budal, Razgledi 1946, 363—6.

Sluga Vida: Prešernu smo dolžni zvesto in veliko ljubezen. [Izveček iz referata na Prešernovi proslavi slavističnega oddelka filozofske fakultete na ljubljanski univerzi.] Mna 8. 2. 1946.

Smasek Emil: O Borisu Gorbatovu. LdP 25. 5. 1946. — Ob »Velikem potovanju« [N. J. Šestakova]. GLLjD 1946/47, 86—92.

Smolej Viktor: Ivan Rob. SPor 15. 6. 1945. [Ponatis iz SPor 30. 10. 1944.] — Slovaški zapiski. SPor 9. 6. 1946.

(*Sodobna književnost.*) dm [D. Moravec]: Slovenski tisk v letu 1945. (Ob prvi številki bibliografskega mesečnika.) SPor 15. 2. 1946. — Poezija in kritika. Ob predavanju Jožeta Kastelica. SPor 26. 4. 1946. — Tone Potokar: Kaj je s knjižno kritiko? SPor 18. 7. 1946. — P. L[evce]: »Kjer ni kritike, tam ni mesta gibanju naprej.« MIR 1946, 349—351. — Juš Kozak: Pisatelj in znanstvenik v novem svetu. NS 1946, 34—41. — Filip Kalan: O starih in novih poetih. NS 1946, 611—9, 676—692. — Anton Ocvirk: O današnji slovenski prozi. NS 1946, 791—809. — Filip Kalan: Pripombe k naši literarni problematiki. NS 1946, 809—818. — Juš Kozak: Nekaj zapiskov ob zaključku leta. NS 1946, 819—824. — Lino Legiša: Ljubljansko pismo. Razgledi 1946, 37—41. — Lino Legiša: Naj-novejše slovensko slovstvo. Razgledi 1946, 176—184, 261—5.

(*Stritar Josip.*) Stritarjevi pripovedni spisi. Priredil, spisal uvod in opombe France Koblar. V Celju, Tiskarna Družbe sv. Mohorja 1946. 235 + (I) str. 8°. (Zadružna knjižna izdaja. 8.) Str. 7—72: Uvod; 221—234: Opombe. Ref.: dm [D. Moravec], SPor 13. 2. 1947.

Svetek Lev: Pri Ivanu Trinku-Zamejskemu. SPor 25. 6. 1946.

Šček Virgil: Prvič pri Trinku. Trinkov zbornik, 79—81.

Šebjanič Franc: Ob smrti dr. Avgusta Pavla. SPor 24. 1. 1946. — Ljudska čitanka porabskih Slovencev. (Ob izdaji Slovenske narodne knjige.) SPor 24. 5. 1946.

Šega Drago: Prešernova razstava v Ljubljani. LdP 2. 2. 1946. — Nove knjige in slovenski oder. LdP 5. 7. 1946. — Pesmi lga Grudna. LdP 10. 7. 1946.

Šest Osip: K. Simonov: In tako tudi bo. GLLjD 1945/46, 117—9.

Šinkovec Črtomir A.: Naš Srečko Kosovel. PDK 27. 5. 1946. — Dr. France Prešeren. VSPZ 1946, št. 2. — Josip Jurčič. VSPZ 1946, št. 4. — Srečko Kosovel. VSPZ 1946, št. 5.

(*Šlebing Janko.*) M. R[upel]: Dr. Janko Šlebing. (Ob sedemdesetletnici.) SPor 19. 10. 1946.

(*Šolski tisk* [starejši].) E. J[ustin]: »Tako so se učili naši predniki.« Razstava slovenskega šolskega tiska [v izložbi knjigarne Cankarjeve založbe v Ljubljani]. SPor 27. 9. 1946.

Štefan Rozka: Hristo Botev, pesnik in revolucionar. (Ob 70-letnici smrti velikega bolgarskega pesnika.) LdP 2. 6. 1946.

Terčak Stane: Kajuh je padel... Vmb 22. 2. 1946.

(Torkar Igor [psevd. = Boris Fakin].) Kurent, 1946 (ref.): L. L[egiša], SPor 24. 2. 1946; Filip Kalan, NS 1946, 679—683; Drago Šega, Obz 1946, 282.

(Trinko Ivan.) Trinkov zbornik. (Uredila: Josip Birska in Andrej Budal.) Trst, Gregorčičeva založba 1946. 135 str. 8°. Iz vsebine: Uvodna beseda. 5—6; Milko Matičetov: Iz žive govorice beneških Slovencev. 99—108; Trinkovi spisi. 119—122; Zvonko A. Bizjak: Beneško-slovenska in rezijanska bibliografija. (Osnutek.) 123—133; glej še članke o Trinku pod Budal, Šček, Zorzut. Ref.: Vl. Blartolj, LdTD 12. 7. 1946; LdP 19. 7. 1946; m [D. Moravec], SPor 23. 7. 1946; Danilo Lokar, Razgledi 1946, 272—3.

L. L[egiša]: Jubilej Ivana Trinka-Zamejskega. SPor 20. 6. 1946. — Ob jubileju velikega Benečana. Ivan Trinko, pesnik, muzik, filozof — glasnik slovenske Benečije. PDK 23. 6. 1946. — Lev Svetek-Zorin: Pri Ivanu Trinku-Zamejskem. SPor 25. 6. 1946. — Ivan Trinko, naš jubilar. LdTD 28. 6. 1946.

(Trubar Primož.) Jože Pahor: Primož Trubar. LdTD 25. 1. 1946. — c [P. Levec]: Primož Trubar. Mna 2. 8. 1946. — Mirko Rupel: Primož Trubar na Primorskem. Tov 1946, št. 15.

Urbanc Anton: Slovenski prevodi Shakespearovih del. (Nekaj bibliografskih podatkov.) GLLJD 1945/46, 159—160.

Vidmar Josip: Zvestoba Prešernu. Izpopolnjeno besedilo govora ... po radiu OF dne 3. decembra 1944, v Črnomlju. SPor 1. 2. 1946; Prešernov dan..., 8—10. Srbskohrv. prevod: Vernost Prešernu. Prešernov dan..., 9—11. — Maksim Gorki. NS 1946, 545—551.

Vipotnik Cene: Nekaj o Cervantesu. VND 1946, 608—610.

Vodnik France: Pod zastavo Prešernovega imena. GLK 1945/46, št. 8. — France Prešeren. LdTD 8. 2. 1946. — Primorska in slovensko slovstvo. LdTD 1946, št. 8—9. — Simboli v delih I. Cankarja. Ob sedemdesetletnici pisateljevega rojstva. LdTD 1946, št. 20—21. — Srečko Kosovel. LdTD 26. 9. 1946. — Miško Kranjec, poet prekmurskih ravnin. LdTD 14. 11. 1946. — Ob 28-letnici smrti Ivana Cankarja. LdTD 12. 12. 1946. — Osnovni pojmi dramaturgije. NS 1946, 140—151. — Petinsedemdesetletnica F. S. Finžgarja. Obz 1946, 133—6.

Vrtačnik Savo: Srečanje in slovo. (Spomini na Kajuha.) MIR 1946, št. 2, str. 18—21.

(Vuk Stanko.) Dr. Stanko Vuk. SPor 23. 3. 1946.

(Winkler Venceslav.) Mladec Dragožit, 1946 (ref.): Andrej Budal, Razgledi 1946, 185.

Ziherl Boris: Ivan Cankar: Tri drame. ... Beograd 1946. Str. 235—255: Pogovor. (Ivan Cankar i njegovo doba.) — Ivan Cankar in njegova doba. LdP 9. 5. 1946.

Zorec Črtomir: F. S. Finžgar. GLK 1946/47, št. 1.

Zorzut Ludvik: Trinkov zbornik: Trinko — glasbenik. 71—4: Na Trinkovem domu. 82—91.

Zupan Tomo: Mina Prešeren-Svetinova ali pesnika Prešerna mati. SPor 1946, št. 27—28. [Prim.: Mladika 1933, 388—391.] — Ivane Zadnikar-Wohlmuthove povesti o Prešernu. SPor 1946, št. 29—30. [Prim.: Mladika 1934, 27—9.] — Marijana Grom, pesnikova nečakinja, pripoveduje o Prešernu. SPor 1946, št. 31—33. [Prim.: Mladika 1934, 190—2, 229—231.]

Željeznov Dušan: Aleksander Sergejevič Puškin. Mna 15. 2. 1946. — Kajuh. Mna 22. 2. 1946. — Mladost Maksima Gorkega. Mna 29. 3. 1946. — Cervantes. MIR 1946, 141—3. — Maksim Gorki. MIR 1946, 152—163. — Lermontov in »Junak našega časa«. MIR 1946, 260—7. — Stoletnica rojstva Svetožarja Markovića. MIR 1946, 292—4.

Župančič Oton: Beseda o Prešernu [z dodatkom Pripisek]. SPor 3. 2. 1946; Prešernov dan..., 14—5. Srbskohrv. prevod: Reč o Prešernu. Prešernov dan..., 16—7. — Pozdravljena, partizanska pesem. Mna 3. 5. 1946. — Prešeren in današnji dan. NS 1946, 3—8. — Naš jezik v novi dobi. NS 1946, 23—6.

(—) Zimzelen pod znegom, 1945 (ref.): Lino Legiša, SPor 4. 1. 1946; LdTd 5. 4. 1946; Filip Kalan, NS 1946, 617—9, 676—9; Danilo Lokar, Razgledi 1947, 175—8; T. P[otokar], Naša književnost, knj. 3. (1946) [cir.], 311—2; G. K[rlkec], Republika II (1946), knji. 1., 283—4.

William Shakespeare: Koriolan. Poslovenil Oton Župančič. 1946 (ref.): dm [D. Moravec], 7. 5. 1946.

—ec [P. Levec]: Oton Župančič. Mna 19. 1. 1946. — T. P[otokar]: Župančičev »Ciciban« v Krklečevem prepevu. SPor 1. 12. 1946.

(Županič Niko.) V. N[ovak]: Ob jubileju dr. Nika Županiča. SPor 1. 12. 1946.

2. SLOVANSKE KNJIŽEVNOSTI

(*Sodobna književnost narodov Jugoslavije.*) Radovan Zogović: O naši književnosti, njenem položaju in njenih sedanjih nalogah. Referat ... na prvem kongresu književnikov Jugoslavije. SPor 24. 11. 1946; VND 1946, 1262—72. — Juš Kozak: Maršal Tito književnikom. NS 1946, 773—781. — Lino Legiša: Kongres jugoslovanskih književnikov. Obz 1946, 367—8. — J. P[ahor]: Prvi kongres jugoslovanskih književnikov. VSPZ 1946, št. 17.

(*Cesarec Avgust.*) T. P[otokar]: Avgust Cesarec. SPor 1. 8. 1946.

(*Krleža Miroslav.*) K[reft] B.: [V agoniji]. GLLjD 1945/46, 129—131. — Marjan Matković: O Krleževem ciklusu »Glembajevci«. GLLjD 1946/47, 17—32.

(*Mažuranič Ivan.*) Andrej Budal: Stoletnica »Smrti Smail-age Čengića«. Razgledi 1946, 282—3.

(*Nazor Vladimir.*) Vladimir Nazor: Novele. (Prevel Tone Potokar. V Ljubljani 1946.) Str. 215—6; Vladimir Nazor. Ref.: S. M., LdP 27. 7. 1946. — Sedemdeset let Vladimirja Nazora. LdP 30. 5. 1946. — Tone Potokar: Sedemdesetletnica Vladimirja Nazorja. SPor 30. 5. 1946. — Peter Levec: »Ne bodi suženj, človek si...« (Ob sedemdesetletnici Vladimirja Nazorja.) Mna 1. 6. 1946. — Peter Levec: Vladimir Nazor (ob njegovi sedemdesetletnici). MIR 1946, 213—6. — Andrej Budal: Vladimir Nazor sedemdesetletnik. Razgledi 1946, 280—2.

(*Kočič Petar.*) Petar Kočič — bosanski pripovednik in borec za pravice bosanskega ljudstva. LdP 3. 9. 1946.

(*Marković Svetozar.*) Veselin Masleša: Svetozar Marković. Študija. (Prevedel Bogomil Gerlanc. Ljubljana.) Cankarjeva založba 1946. 74 str. 8^o.

Tone Potokar: Ob stoletnici rojstva Svetozarja Markovića. SPor 22. 9. 1946. — B. Gerlanc: Publicistično in novinarsko delo Svetozarja Markovića. SPor 22. 9. 1946. — D. Ž[eljcnov]: Stoletnica rojstva Svetozarja Markovića. MIR 1946, 292—4. — B. Gerlanc: Svetozar Marković. Obz 1946, 252—5. — A. B[udal]: Svetozar Marković. Razgledi 1946, 375—6. — Todor Pavlov: Svetozar Marković. VND 1946, št. 34—37.

(*Nenadović Ljubomir.*) T. P[otokar]: Ljubomir Nenadović. SPor 6. 10. 1946.

(*Sodobna srbska književnost.*) Tone Potokar: Beograjsko pismo. Razgledi 1946, 86—8.

(*Makedonska književnost.*) Ignac Koprivec: Svobodna Makedonija si ustvarja lastno književnost. LdP 19. 5. 1946.

(*Botev Hristo.*) Rozka Štefan: Hristo Botev, pesnik in revolucionar. (Ob 70-letnici smrti velikega bolgarskega pesnika.) LdP 2. 6. 1946. — T. P[otokar]: Hristo Botev. Ob sedemdesetletnici njegove smrti. SPor 2. 6. 1946. — Georgije Dimitrov: Hristo Botev. LdP 8. 6. 1946.

(*Sodobna bolgarska književnost.*) Tone Potokar: Iz bolgarske književnosti. SPor 17. 3. 1946. — T. P[otokar]: Zapiski iz Bolgarije. SPor 23. 8. 1946. — Dimitar Pantelev: Bolgarska književnost po devetem septembru. Razgledi 1946, 265—8.

(*Blok Aleksander.*) Ob 25. obletnici smrti pesnika Oktobrske revolucije Aleksandra Bloka. LdP 11. 8. 1946. — Andrej Budal: Aleksander Blok. Razgledi 1946, 376—7.

(*Čehov Anton.*) Evgenij Balabanovič: Muzej Antona Čehova. SPor 12. 4. 1946.

(*Gladkov Fjodor.*) [Ob obisku v Ljubljani.] LdP 1946, št. 172, 174, 175; SPor 1946, št. 172, 174.

(*Gorbatov Boris.*) E. S[masek]: O Borisu Gorbatovu. LdP 25. 5. 1946. — K[reft] B.: [Mladost očetov.] GLLjD 1945/46, 161—3.

(*Gorki Maksim.*) Maksim Gorki: Na dnu. Drama v štirih dejanjih. (Prevel Pavel Golia. Uvod in režijske opombe napisal Bratko Kreft. V Ljubljani. Slovenski knjižni zavod 1946.) 142 + (II) str. 8°. (Knjižnica slovenskega gledališča. Št. 3.) Str. 5—23: (Uvod); 138—142: Režijske opombe. Ref.: dm [D. Moravec], SPor 9. 6. 1946; Stanko Javor [Janež], Obz 1946, 280.

Maksim Gorki. Ob deseti obletnici smrti. (Izdala Ljudska prosveta v Ljubljani.) Ljubljana, (Slovenski knjižni zavod) 1946. 72 str. 8°. Ref.: J. K[ranjc], DEn 7. 6. 1946.

B. Mejlah: Lenin in Gorki. — M. Gorki: Zazubrina. (Prevedel Mirko Košir.) Izdano ob deseti obletnici smrti Gorkega. V Ljubljani, Cankarjeva založba 1946. 39 str. 8°. [Mejlahov članek (str. 5—26) objavljen tudi v VND 1946, 617—623, 660—6, in v Obz 1946, 98—110.

A. Roskin: Življenje Maksima Gorkega. Prevod iz ruščine. V Ljubljani, Cankarjeva založba 1946. 93 str. 8°.

D. Ž[eljeznov]: Mladost Maksima Gorkega. Mna 29. 3. 1946. — P. Levec: Maksim Gorki. Ob desetletnici njegove smrti. Mna 14. 6. 1946. — F. P[etrè]: Delo Maksima Gorkega. LdP 18. 6. 1946. — L. Subotki: Humanizem Maksima Gorkega. LdP 18. 6. 1946. — Bratko Kreft: Gorki in gledališče. LdP 18. 6. 1946. — N. Preobraženski: Spomin na Gorkega. LdP 18. 6. 1946. — Miško Kranjec: Maksim Gorki pripoveduje. LdP 18. 6. 1946. — Bratko Kreft: Ob desetletnici smrti velikega umetnika-borca. SPor 18. 6. 1946. — Maksim Gorki med Slovenci. (Po bibliografskem orisu Bogomila Gerlanca.) SPor 18. 6. 1946. — T. P[otokar]: Maksim Gorki in Srbi. SPor 20. 6. 1946. — France Kosmač: Podoba M. Gorkega v filmu. DEn 21. 6. 1946. — T. P[otokar]: Maksim Gorki in Bolgari. SPor 10. 7. 1946. — I. Dren [A. Budal]: Ob desetletnici smrti M. Gorkega. GMI 1946, št. 4. — Dušan Željeznov: Maksim Gorki. MIR 1946, 152—165. — Josip Vidmar: Maksim Gorki. NS 1946, 545—551. — Jože Pahor: Maksim Gorki. Razgledi 1946, 244—7. — K. Zelinski: Maksim Gorki. VND 1946, 666—7. — L. Subotki: Ustvarjalno delo Gorkega v letih graditve sovjetske oblasti. VND 1946, 681—2. — V. Ždanov: Maksim Gorki. VND 1946, 722—6.

(*Gribojedov Aleksander Sergejevič.*) V. Brnčič: Aleksander Sergejevič Gribojedov. LdP 17. 2. 1946.

(*Karamzin Nikolaj Mihajlovič.*) F. Bezljaj: Obletnica Karamzinove smrti. SPor 15. 6. 1946.

(*Lermontov Mihail Jurjevič.*) Dušan Željeznov: Lermontov in »Junak našega časa«. MIR 1946, 260—7.

(*Lomonosov Mihail.*) Mihail Lomonosov — veliki ruski pesnik in prosvetitelj. (Ob 181. obletnici njegove smrti.) LdP 16. 4. 1946.

(*Majakovski Vladimir.*) P. L[evce]: Vladimir Majakovski, pesnik velike dobe. Mna 12. 4. 1946. — Pesnik domovine. (Ob 16. letnici smrti V. Majakovskega.) LdP 14. 4. 1946. — France Kosmač: Majakovski (1893—1930). MIR 1946, 137—9.

(*Ostrovski Nikolaj.*) Vera Ivanšek: Nikolaj Ostrovski. MIR 1946, 394—5.

(*Puškin Aleksander Sergejevič.*) Aleksander S. Puškin: Izbrane pesmi. Prvi zvezek. Prevedel Mile Klopčič. Ljubljana, Slovenski knjižni zavod 1946. 120 str. + 1 slika. 8°. Str. 5—12: (Uvod); 107—117: Prevajalčeve opombe. Ref.: dm [D. Moravec], SPor 23. 3. 1946; Vera Brnčič, LdP 1. 6. 1946; HG [H. Grün], MlR 1946, 298—9.

D. Ž[eljeznov]: Aleksander Sergejevič Puškin. Mna 15. 2. 1946.

(*Ruska dramatika.*) N. Preobraženski: Stare ruske šaloigre. (Iz preteklosti ruskega gledališča.) GLLjD 1945/46, 174—6. — Mile Klopčič: Nove sovjetske drame. SPor 29. 12. 1946.

(*Ruska književnost* [splošno].) A. Egolin: Svetovni značaj ruske književnosti. SPor 5. 3. 1946.

(*Saltikov-Ščedrin Mihail Evgrafovič.*) Andrej Budal: Stodvajsetletnica rojstva Saltikova-Ščedrina. Razgledi 1946, 283—4.

(*Simonov Konstantin.*) GLLjD 1945/46: K[reft] B.: [In tako tudi bo!] 113—7. — Ost [O Šest]: K. Simonov: In tako tudi bo. 117—9. — K[reft] B.: Dramatika K. Simonova. 119—123.

(*Sodobna ruska književnost.*) L. Timofejev: Socialistični realizem. (Prevedel Leon Zlebnik.) V Ljubljani, Slovenski knjižni zavod (1946). 16 str. 8°. (Poljudno znanstvena knjižnica. 9.) Ref.: —nv [D. Željeznov], SPor 15. 3. 1947.

A. A. Ždanov: Referat o revijah »Zvezda« in »Leningrad«. (V Ljubljani), Cankarjeva založba 1946. 32 str. 8°. [Nekoliko predelan ponatis iz VND 1946, 1073—81, 1106—12.]

O revijah »Zvezda« in »Leningrad«. Iz odloka CK VKP(b) z dne 14. avgusta 1946. (Pravda 21. VIII. 1946.) VND 1946, 989—991. — A. Fadjejev: O socialističnem realizmu. (Prevedel Dušan Pirjevec.) NS 1946, 758—766. — A. Fadjejev: Referat tovariša A. A. Ždanova in naše najbližje naloge. (Iz referata na javnem partijskem zborovanju Zveze sovjetskih pisateljev SSSR 2. oktobra 1946.) (Prevedla Vera Brnčič.) NS 1946, 767—773. — Mirko Košir: Sovjetski pisatelj in sovjetska družba. Obz 1946, 354—6. — Marjeta Šaginjan: O sovjetski črtici. VND 1946, 668—671.

(*Šestakov Nikolaj J.*) Emil Smasek: Ob »Velikem potovanju«. GLLjD 1946/47, 86—92.

(*Kornejčuk Aleksander.*) Filip Kalan: Mister Johnstone and Mister Perkins. [Poslanstvo Mistra Perkinsa v deželo boljševikov.] GLLjD 1945/46, 14—8.

(*Sodobna poljska književnost.*) I. Koprivec: Književno življenje v novi Poljski. LdP 9. 4. 1946.

(*Češka dramatika.*) Peter Karvaš: Najnovejša češka dramatika. (Iz slovaščine prevedel L. S.) GLLjD 1945/46, 133—7. — K[reft] B.: Češki gledališki esej. GLLjD 1946/47, 92—6.

(*Sodobna češka književnost.*) F. B[ezlaj]: Sodobna češka literatura. SPor 23. 2. 1946. — France Bezlaj: Češka književnost danes. Razgledi 1946, 135—7.

(*Toman Karel.*) F. B[ezlaj]: Smrt Karla Tomanca[!]. SPor 9. 7. 1946.

(*Jesenský Janko.*) Slovaški književnik Janko Jesenský. DEn 8. 2. 1946.

(*Kral Frano.*) Andrej Budal: Frano Kral. Razgledi 1946, 382—4.

(*Sodobna slovaška književnost.*) Smolej Viktor: Slovaški zapiski. SPor 9. 6. 1946.

Pavle Kalan

